
«Calia un canvi perqu� no est�vem donant el 100%. Ara hi ha

m�s intensitat i sacrif ici«

Tito Marxa de la pressi� de Ndi durant

l«Spor ting-Llagostera.

RAMON RIBAS | PALAFRUGELL

Tito �s un dels jugadors m�s en forma del Llagostera. El

migcampista de Santa Coloma de Gramenet encadena 4 titularitats

consecutives en la temporada del seu debut a la Segona A. Clau la

temporada passada en l'ascens dels llagosterencs (33 par tits) Tito

�s d'aquells jugadors que sap que la vida del futbolista �s cur ta.

Conscient d'aix� i amb la carrera d'enginyeria aprovada ja mou f ils

per assegurar-se un bon futur el dia de dem�.

Deixant de banda el 3 a 2 de S�ria, esteu travessant el millor moment de la temporada?

S�. Futbol�sticament segur perqu� hem canviat la din�mica sobretot pel que fa a la intensitat i sacrif ici. Els

resultats ens acompanyen amb les vict�ries contra el Tenerife i el Ponferradina... La sensaci� general dins el

vestidor �s millor que abans.

A punt d'acabar la primera volta, com veu la salvaci�?

No ser� f�cil. Diumenge �s un par tit clau perqu� si guanyem ho veurem tot des d'una perspectiva m�s optimista i

ens enganxarem al carro dels de fora del descens.

Por ta 4 titularitats seguides. Satisfet de com et sur ten les coses i de la conf ian�a dels t�cnics?

S�, estic molt content. Amb el canvi de t�cnic no m'esperava tenir tant de protagonisme per� he intentat aprof itar

l'ocasi� i la conf ian�a que han dispositat en mi.

Con�ixer en Llu�s, l'Oriol i l'ñscar �s un avantatge per a vost�?

He estat quatre anys amb ells. Coneixen el meu joc i saben qu� puc donar. Pot ser un avantatge respecte a

alguns companys.

Abans d'aterrar a Llagostera va passar pel planter de l'Espanyol, el Benidorm i el Legia de Vars�via, entre altres.

Com va anar a parar a Pol�nia?

Hi vaig anar un any cedit per l'Espanyol B perqu� els secretaris t�cnics de tots dos clubs es coneixien. Buscaven

un pivot defensiu i van parlar de mi. Va ser una experi�ncia personal molt positiva, era un futbol molt diferent del

d'aqu� per� no vaig tenir la sor t de jugar amb regularitat perqu� el m�ster no conf iava en mi.

Diumenge visiten el cuer i l'equip m�s golejat de la categoria. �s una bona opor tunitat per encadenar per primera

vegada dos vict�ries consecutives?

Encara que l'Albacete sigui el cuer ser� molt dif�cil guanyar-los. �s molt impor tant perqu� �s un rival directe i en

el cas de guanyar potser sor tir�em del descens i alhora ens allunyar�em d'ells.

Com li va l'experi�ncia de debutar a la Segona A?

�s un altre m�n, completament diferent a la Segona B. Tot �s professional, quant a entrenaments, mitjans de

comunicaci�... L'experi�ncia �s molt bona i amb 29 anys dif�cilment m'esperava arribar-hi. Amb el Llagostera he

tingut l'opor tunitat i per aix�, vull gaudir de cada minut que jugui.

El primer par tit de l'any �s contra el Girona. Pot ser bo rebre'ls enrabiats per no guanyar?

No encadenen bons resultats i s� que seria positiu per a nosaltres. Ara b�, �s un derbi i poc impor ta l'equip que



vagi primer o �ltim perqu� pot passar qualsevol cosa, aix� que Llagostera i Girona sor tirem tots dos al 100%.

Qu� ha canviat amb l'arribada del trio t�cnic Carrillo, Alsina i çlvarez?

En Santi (Castillejo) va fer una bona feina aqu� i el problema no va ser del m�ster sin� dels jugadors. Hem de ser

autocr�tics i recon�ixer que no est�vem donant el nostre 100%. S'havia de produir un canvi. Amb els t�cnics d'ara

hi ha m�s intensitat i sacrif ici.

El Llagostera es refor�ar� en aquest mercat d'hivern, creus que �s necessari?

No ho s�. Pot dependre del resultat d'Albacete, per� aix� �s un tema del cos t�cnic que no vull valorar. L'actual

plantilla �s capa� de salvar-se per� qui decideix �s el cos t�cnic.

Ha aprovat fa poc la carrera d'enginyeria. Com s'ho ha fet per compaginar futbol i estudis?

�s una carrera complicada perqu� s�n cinc anys d'estudis. Sembla que per a un futbolista compaginar estudis i

futbol ha de ser dif�cil per� jo no ho considero aix�. Jugant a futbol fas una feina de mitja jornada i aleshores pots

aprof itar les tardes per estudiar. Jo feia aix�, al mat� m'entrenava, despr�s dinava i a les tardes anava a la

Facultat Polit�cnica de Catalunya, a Barcelona. Sabia que no podia seguir el ritme d'hores d'estudi dels meus

companys. Per aix� si cada quadrimestre en comptes de treure'm cinc assignatures me'n treia tres ja anava fent.

En el m�n del futbol hi ha el pensament que a un futbolista li costa agafar un llibre. Qu� en pensa?

La mentalitat general dels jugadors �s que ets jove, guanyes cal�es i t'oblides del futur. Amb 20 anys no penses

qu� et passar� quan en tinguis 35. Potser t'anir� molt b� en el futbol i amb pocs anys tindr�s la vida resolta per�

si no �s aix� i sempre has jugat a Segona B, com �s el meu cas, cal tenir una base per incorporar-te al m�n

laboral. Tard o d'hora el futbol s'acaba. Jo visc el meu primer any com a professional i vull tenir el futur assegurat

perqu� el salt del futbol al m�n laboral �s for t. Per aix�, ja mantinc contactes amb empreses.

Qu� li demana al 2015?

Demano a l'any nou una millor segona volta amb la salvaci� del Llagostera.
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